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 شکست 
امین حیایی 

در شرایطی که امين حيایی 
به واسطه حضور در عصر جدید 
محبوبيت تازه ای به دست آورده؛ 
اما نمایش فيلم »جانان« ساخته 
کامــران قدکچيان شکســت 
کاملی برای او بــوده، چنان که 
این فيلم بعد از دو هفته اکران 
هنوز دویست ميليون تومان هم 
نفروخته است. این باعث شده 
جانان هم به فيلم های سال های 
اخير حيایی چون شــعله ور، 
دارکوب و سریال  ساخت ایران 
بپيوندد که در گيشه شکست 

خورده بودند.

 خداحافظی
 با داوران

پشت دروازه
با تصميم نهایــی کميته 
فوتبال،  فدراســيون  داوران 
داوران پشــت دروازه که در 
مسابقات فصل گذشته فوتبال 
از آنها استفاده شد در مسابقات 
امسال دیگر حضور نخواهند 

داشت.

 سیامک انصاری
در کنار 

مهرجویی
ســيامک انصاری، بازیگر 
فيلم ســينمایی »لامينور« 
داریوش مهرجویی شــد تا 
برای نخســتين بار در فيلمی 
از این کارگردان پيشکسوت 
سينمای ایران حضور داشته 
باشــد. پيشــتر حضور علی 
نصيریان در این فيلم قطعی 

شده بود.

خداحافظی 
 مدیر موفق
با گاندوها

ســعيد آذری، مدیرعامل 
موفق ذوب آهن روز گذشته 
رسما از مدیریت این باشگاه 
خداحافظــی کــرد. او بــا 
بسيار  ذوب آهن ســال های 
درخشانی را ســپری کرد و 
حالا احتمالا در تيم دیگری 

فعاليتش را ادامه دهد.

 

تيم الاهلی عربستان در نخستين بازی خود در ليگ حرفه ای عربستان مقابل تيم تازه ليگ برتری شده 
العداله متوقف شد تا پس از حذف مقابل الهلال، یک نتيجه تلخ دیگر را هم با برانکو تجربه کند. در چنين 
شرایطی برخی هواداران الاهلی خواهان اخراج برانکو ایوانکوویچ از سرمربيگری تيم شده اند و در همين حال 
رئيس باشگاه اظهار نظر عجيبی کرده است: »به زودی درباره ادامه کار یا اخراج برانکو تصميم خواهيم گرفت! 
البته نمی توانيم تصميم عجولانه ای بگيریم.« حالا باید دید تکليف برانکو در عربستان چه خواهد شد. او 

پيشتر تجربه تلخی از سرمربيگری در تيم الاتفاق داشت و اکنون روزهای خوبی را در جده سپری نمی کند.

 برانکو
در آستانه اخراج

عکس نوشت

اكران مردمی فيلم »روسی« با حضور طناز طباطبایی برگزار شد. این فيلم 
كه دو سال پيش ساخته شده، دیروز نخستين اكران عمومی خود را با 

حضور عوامل این فيلم در پردیس سينمایی كوروش پشت سر گذاشت.

وحيد  هاشــميان این روزها 
تيم ملی  مربــی  فعال ترین 
ایرانی  دســتيار  اســت. 
ویلموتس روز پنجشنبه برای 
تماشای دیدار پرسپوليس و 
پارس جم به ورزشگاه آزادی 
رفــت و دیروز در ســفری 
یــک روزه به تبریــز بازی 
ماشين ســازی و استقلال را 
به نظاره نشست. تصویر او در 

فرودگاه مهرآباد و هنگام سفر به تبریز برداشته شده است.

در ســالروز تولد حســين 
عليزاده، بزرگمهر حسين پور، 
طرحی  گرافيست  هنرمند 
از چهره عليــزاده در كنار 
محمدرضــا شــجریان را 
در صفحــه خود منتشــر 
كرد. عليزاده و شــجریان 
در ســال های دهــه 70 و 
كيهان  همراهــی  بــا   80
كلهر و همایون شــجریان 

كنسرت های متعددی را در ایران و خارج از كشور برگزار كردند.

انتشار عکسی از ناهار مشترک مسعود سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان 
و حميدرضا گرشاسبی باعث ایجاد شایعه بازگشت مدیر سابق سرخ ها به 

این باشگاه شده است. آیا گرشاسبی جایگزین عرب می شود؟

تیتربازی
  هت تریک اعتراضات
آقای ممنوع الکار! 

شهروند| حســين زمان که حدود 17 سال 
ممنوع الکاری، به نظر می رسيد او را ازمدار توجه 
مخاطبان موسيقی دور کرده باشد، بعد  از کنسرتی 
که ماه گذشته اجرا کرد )که می گویند کنسرت 
موفقی هم بود( این روزها با انرژی تمام یکی یکی 
خواسته هایش را دنبال  می کند. انگار که قصد دارد 
تمام عقب ماندگی های 17 سال دوری را تنها در 
چند ماه جبران کند.  حسين زمان دیروز در پيج 
اینستاگرامش به موضوعی اشاره کرد که یکی از 
مهمترین مطالبات موسيقی در سال های اخير 
بوده، اما هيچ گاه  جامه عمل به خود نپوشيده و آن 
هم چيزی نيست مگر کنسرت خيابانی. موضوعی 
که دیروز زمان به آن اشــاره کرد و به  هوادارانش 
گفت که می خواســته »اولين کنسرتش را بعد 
از 17 ســال در فضای باز و به صــورت خيابانی و 

رایگان« برگزار کند،  اما... 
حسين زمان نوشــته:   »تلاش کردم با یکی از 
اعضای شورای شــهر تهران ارتباط برقرار کنم 
تا شاید بتوانم از طریق ایشــان راه به  جایی ببرم. 
بی واسطه و با واسطه با سه نفر از اعضای شورای 
شــهر تهران تماس گرفتم. یکی شان مرا دنبال 
نخود سياه فرســتاد و دو  نفر دیگر هرگز جواب 
ندادند. می توانستند حداقل حرف هایم را بشنوند 
ولو نمی توانستند کاری بکنند. خواستم بدانيد من 
برای اجرای  خيابانی در حضور مردم شهرم دست 
سوی کسانی دراز کردم که لياقتش را نداشتند...«

حســين زمان ســاعاتی قبل از این پست به 
موضوعی دیگر نيز اعتراض کرده بود. او با انتشار 
ترانه ای از داوود رحمت اللهی  اعتراض کرده بود که 
چرا به این ترانه مجوز داده نشده است. ترانه ای با 
مطلع »تو مثل یه احساس بی انتها/ تو عمق نگاه 
و سکوت  منی/ من از آسمون سمت تو اومدم/ تو 
تنها دليل هبوط منی« که در ادامه به این بخش 
می رســد: »من آدم شــدم تا تو حوا بشی/ من از 
 آسمون تا زمين پر زدم/ گناهی نکردم که بيرون 

بشم/ به عشق تو روی زمين اومدم« و... 
زمان نوشــته: »این ترانه عاشــقانه را خيلی 
دوســتش دارم. آهنگ زیبایی هم توسط رادین 
عزیز روی آن گذاشــته شده. قابل توجه  عزیزانم 
این که این ترانه نيز مجوز نگرفته. چرا؟ نمی دانم. 
فقط این ترانه را مقایســه کنيد با بســياری از 
ترانه هایی که این روزها به  گوشــتان می رســد 
تا بيشتر پی ببرید به این که پشت پرده چه خبر 
اســت.« و ضلع سوم انتقادات حســين زمان در 
روزهــای اخير هــم اختصــاص دارد به تبعات 
ممنوع الکاری: »طی سال های اخير تقریبا سراغ 
 اکثر کسانی که در ژانر کاری من فعاليت می کنند 
و افراد برجســته ای هم هستند، رفتم، ولی بنا بر 
دلایلی ازجمله ستاره دار بودن من  نگران بودند و 
مؤدبانه کنار می کشيدند. حتی سراغ چند نفر از 
هنرمندان خارج از ایران هم رفتم، ولی تمایلی به 

کار کردن با  هنرمندان داخل ایران نداشتند...«
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در ایران روز اول شهریورماه که همزمان با زادروز تولد ابوعلی سیناست، برای روز پزشک در نظر گرفته 
شده است. اتفاقی که باعث شد این هشتگ به یکی از ترندهای اصلی توییتر تبدیل شود. در ماه های اخیر 
در فضای مجازی و رسانه ها بحث های زیادی درباره موضوع استفاده نکردن آمار قابل توجهی از پزشکان 
از کارتخوان در مطب ها وجود داشت. همچنین بحث افزایش ظرفیت پذیرش دانشجوی پزشکی برای 
پایان دادن به این چرخه هم بر سر زبان ها افتاد. در روز پزشک اما چاشنی تبریک به پزشکان هم به این 

بحث ها اضافه شد. 
  آقا آخرش نفهمیدیم افزایش سهمیه پذیرش دانشجوی پزشکی به نفع کشوره یا به ضرر. حداقل تو 

روز پزشک این رو مشخص کنید. 
  اگر پزشک هستی دیگر متعلق به خودت نیستی. اگر متعلق به خودت هستی دیگر پزشک نیستی.

  روز پزشک رو به اونایی که حالتونو خوب می کنن تبریک بگید!
  بازم روز پزشک رو به همراهِ تختِ بغلی که به مریضِ کاندیدِ جراحی قلب که رضایت به عمل نمی داد 

گفت »سیر و لیمو بخور خوب می شی« تبریک می گم.
  آقا ما روز پزشــک نیاز نداریم. به جاش جو جامعه رو متشــنج نکنید. بذارید اونا که برای مردم کار 
می کنن کارشونو بکنن. هرکی هم به نظرتون کارش غیراخلاقی، غیرعلمی یا غیرمنصفانه ا ست نرید 

پیشش! حتی می تونید ازش شکایت کنید! اما اینجوری علیه تمام پزشکا موضع نگیرید.
 امیدوارم روزی برسد که با توسعه، کارآمدی و روزآمدی بیمه، رابطه اقتصادی پزشک و بیمار به کلی 
قطع شود. آن روز بیمار با آرامش به استقبال درمان می رود و پزشک هم در عین احساس والای انسانی، 

به حقوق مادی خود نیز نائل می شود.
 روز پزشکه و الان مدتی است که شاهد انتقادهای بسیار زیاد جامعه از پزشکان هستیم. بلندشدن این 

دیوار بی اعتمادی بدترین اتفاق ممکن می تونه باشه.

حدود دو هفته پیــش بود که در این 
صفحه دربــاره ترانه جدید محمدرضا 
فروتــن در مقــام خواننده نوشــتیم. 
قطعه ای به  نام اینســتاگرام براساس 
ترانه ای از اندیشه فولادوند که به فضای 
مجازی می پردازد: »تــوی این جهان 
مجازی همه شبیه توهم شدن، رو علف/ 
تو عکسای شخصی ات و رو می کنی، یه 
گله هیولا می رن توی کف/ یه شب توی 
صفحت پر از جونوره یه شب مرده های 
سیاست زده/ یه شب فرقه های عجیب و 
غریب، یه شب سمفونی های آفت زده«...

قطعه جدید محمدرضــا فروتن در 
میان مخاطبان واکنش های پرتعدادی 

را موجب شده است:   
  فضای مجازی و شبکه های اجتماعی واقعیتی بود که مثل پتک بر سر سلبریتی ها )نه فقط هنرمندان، 

که ورزشکاران، که سیاستمداران( فرود اومد. سلبریتی هایی که زیادی لوس شده بودن!
 فروتن اگه روش بیشتر کار می کرد قطعه بهتری می شد، یا این که اصلا موزیک ویدیوش نمی کرد، 
اخه این کارگردان موزیک ویدیو واقعا لحظه گفتن کف رو ندیده چقدر بد دراومده؟!!!!! ولی... از نابازیگرایی 

مثل سحر قریشی، بهنوش بختیاری و خیلیای دیگر  هزار برابر بهتره.
  این به اصطلاح بازیگران وقتی در عرصه بازی حرفی برای گفتن ندارند برای از چشــم نیفتادن رو 
میارن به شاخه های دیگه هنر. خوانندگی، شعر، اخیرا کیک بوکسینگ و کاراته توآ، تو همین ویدیو کف 

رو ببینید با چه شوری گفتن آقا.
  اینو جان لنون ننوشته بود؟

 پول آب را جدا بدهیم، پول برق جدا!
 توصیه میشه فروتن و اندیشه فولادوند روی ترانه ای با مضمون سلبریتی های تموم شده کار کنن، 

بیشتر وصف حالشونه

#محمدرضا_فروتن#اینستاگرام
#روز_پزشک
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شروع صفحه آرایی
مدیر مسئولسردبیرمعاون سر دبیردبیر سرویسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / 1۶

اتمام صفحه آرایی
17 / ۴۵

شروع صفحه آرایی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرایی:  ؟؟ / ؟؟

در هر یک از اتاق های منزل 
یا محل كار مکان های امن را 

تعيين كنيد. این مکان می تواند 
زیر یک ميز محکم، یا كنار 

دیوار داخلی به دور از پنجره 
باشد.
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شهروند| ليگ برتر با شرایطی مفتضحانه آغاز شد و مدیران به هيچ کدام از آرزوهای خود نرسيدند. نتيجه 
آن همه بلاتکليفی برای شروع ليگ هيچ بود؛ نه قانون اجرا شد و نه آقایان مدیر به الزامات مد نظر خود رسيدند. 
در این فوتبال هيچ چيز سر جای خودش نيست و بی تردید باید نوشت که ليگ برتر نوزدهم در شرایطی شروع 
شد که انگار قرار نيست پيشرفتی نسبت به سال های قبل شاهد باشيم. اگر قرار بود اتفاق بزرگی رخ بدهد باید از 

هفته اول این مورد را مشاهده می کردیم. این گزارش را که بخوانيد، متوجه عمق فاجعه می شوید.
استادیوم ها بدون استاندارد تأیید شد!

یکی از شــروط اصلی فدراسيون و سازمان ليگ برای شــروع ليگ برتر راه اندازی و استقرار سيستم بليت 
الکترونيک به همراه نصب گيت های ورودی و شماره دار شدن صندلی های تمام ورزشگاه ها بود. اتفاق بسيار 
مهم اینجاست که این سيستم درست اجرا نشد. مثلا هواداران شاهين بوشهر تا روز گذشته اصلا نمی دانستند 
برای خرید بليت اینترنتی باید به کدام سایت مراجعه کنند و این سيستم برای آنها راه اندازی نشده بود. هواداران 
پرسپوليس که اینترنتی بليت خریده بودند به دليل نقص فنی در گيت ها،  ساعت ها در ورزشگاه آزادی معطل 
شدند و همين اتفاق باعث شــد کمتر از 20 هزار تماشاگر به آزادی بروند و باشگاه پرسپوليس هم بشدت این 
موضوع را محکوم کرد. اوضاع بليت فروشــی اینترنتی برای سایر باشــگاه ها هم به همين منوال بود و جالب 
اینجاست که هر تماشاگر روی هر صندلی که دلش می خواست، می نشست. مدیران فوتبال کشور تأکيد کرده 
بودند بازی تيم هایی که ورزشگاه های آنها به صورت کامل آماده نشده در شهری دیگر و بدون حضور تماشاگر 
برگزار می شود، اما این وعده هم عملی نشد. با قدرت می توان نوشت که هيچ کدام از ورزشگاه های ایران به صورت 
صد درصدی به الزامات مورد نظر نرسيدند، اما درنهایت مسابقات هر تيم در ورزشگاه خودش برگزار شد. حتی 
ورزشگاه آزادی هم که گفته می شد آماده ترین استادیوم کشور است ، علاوه بر داشتن ایراد در گيت ها،  طبقه 

دومش آماده و قابل استفاده نبود. حالا خودتان فکر کنيد وضع بقيه ورزشگاه ها به چه شکل بود!

بدهکارها کارت بازی گرفتند
کميته تعيين وضع و کميته انضباطی فدراسيون فوتبال با انتشار فهرست باشگاه های بدهکار رسما اعلام 
کرده  بودند قرارداد بازیکنان و مربيان باشگاه هایی را که بدهی داشته اند، در صورتی که پول طلبکاران خود را 
ندهند، ثبت نمی کنند، اما این قانون هم مثل همه سال های گذشته اجرا نشد. البته چند باشگاه به رأی کميته 
انضباطی و کميته تعيين وضع اعتراض کردند و منتظر رأی استيناف هستند. منتهی حکم قطعی تقریبا برای 

اکثر باشگاه ها وجود داشت و این قانون اجرا نشد تا وضع بدهی ها نامشخص بماند.
چرا لیگ به تعویق افتاد؟

ليگ را 20 روز به تعویق انداختند تا باشگاه ها ورزشگاه های خود را تجهيز کنند، اما نه تنها این اتفاق رخ نداد،  
بلکه قانون هم به درستی اجرا نشد. شاید برای شما جالب باشد که بدانيد بسياری از تيم ها نقص مدارک داشتند؛ 
وجه مرتبط برای خروج از استان قرارداد بازیکنان خود را پرداخت نکرده بودند؛ بازیکنان چند تيم با کارت ملی 
و بدون داشتن کارت بازی به صورت تلفنی مجوز بازی گرفتند و مربيان بعضی تيم ها هم بدون داشتن قرارداد 
روی نيمکت نشستند. مدیران فوتبال مجبور بودند ليگ را شروع کنند و به همين دليل نتوانستند قانون را به 
درستی اجرا کنند و هنوز پرونده ثبت قرارداد بازیکنان و مربيان  و مواردی که به آن اشاره شد، حل نشده و حتی 
کارت خبرنگاران و عکاسان ورزشی هم آماده نشده و به آنها گفته شده که فعلا با کارت های فصل قبل مسابقات 

را پوشش دهند.
تبلیغات محیطی و حق پخش در حد صفر

در ميان این همه بی قانونی و بلاتکليفی،  هيچ شفاف سازی درباره مبلغ قرارداد تبليغات محيطی این فصل 
فوتبال ایران انجام نشده است. پرونده حق پخش تلویزیونی مثل سال های گذشته بی نتيجه مانده، فوتبال از 
اصلی ترین درآمد خود محروم اســت و زور مدیران به رسانه ملی نمی رسد. با وجود این، بد نيست بدانيد که 

سازمان ليگ حالا تصميم گرفته  است جلوی فيلمبرداری و توليد محتوای خبری و تصویری بسياری از رسانه ها 
را بگيرد. این قانون از همين هفته اول اجرا شد و به خبرنگاران اجازه داده نشد که از بازی و ميکسدزون با موبایل 

فيلمبرداری کنند. به رسانه ها گفته شده باید حق پخش توليد محتوای اینترنتی ليگ برتر را بخرند.
ماجرای توپ های فاقد کیفیت

توپ های ليگ برتر هم صدای اعتراض تمام باشگاه ها را درآورد و همه از افتضاح بودن و نه فقط بی کيفيت 
بودن توپ ها حرف می زنند. این درحالی است که سازمان ليگ اعلام کرده این توپ های دربی استار سه ستاره 
بوده و با استانداردهای فيفا ساخته شده است. به نظر می رسد بحران توپ ليگ در روزهای آینده بيشتر شود و 
جالب اینجاست که اميد عاليشاه به دليل انتقاد از وضع توپ ها و بی نظمی های مدیریتی ليگ به کميته انضباطی 
احضار شد. درواقع هر کسی که حرف انتقادی مطرح کند، ســریع احضار می شود. بد نيست بدانيد مدیران 

رسانه ای پرسپوليس و استقلال هم به کميته انضباطی احضار شده اند.

مطلقا بی نظم و غیرحرفه ای
 ليگ برتر نوزدهم در شرایطی آغاز شد كه تقریبا هيچ كدام از وعده ها و الزامات قانونی از سوی فدراسيون اجرا نشده

بليت فروشی الکترونيکی بر مشکلات افزوده، توپ ها صدای همه را درآورده است و بدهکارها نيز به راحتی مجوز حضور در مسابقات گرفتند!

اتفاق


